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ROiPM.0012.4.4.2025 

PROTOKÓŁ NR 4/2025 
z posiedzenia  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

z dnia 2 kwietnia 2025r  
 

ROiPM.0012.4.5.2025 
PROTOKÓŁ NR 5/2025 

z posiedzenia  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  
z dnia 4 kwietnia 2025r  

 
 
 
 

I. Ewidencja obecności członków 
 
Obecni na posiedzeniu 2 kwietnia 2025 (zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
niniejszego protokołu): 
 

1. Robert Lewicki - Przewodniczący Komisji 
2. Janina Dudek 
3. Jerzy Wołoszyn 

 
Nieobecna podczas posiedzenia w dniu 2 kwietnia 2025r.  : Aurelia Taizari 
   
 
Zaproszeni spoza komisji : (posiedzenie w dniu 2 kwietnia 2025r.) 
 

1. Maria Pazda – Sekretarz Miasta 
2. Mariusz Przyszlak – Przewodniczący Rady Miejskiej 
3. Marek Pawłowski – radca prawny 

 
 W posiedzeniu uczestniczyli przedstawiciele mieszkańców, którzy podpisali się pod petycją z dnia 23 
marca 2025r. 
 
Zaproszeni spoza komisji : (posiedzenie w dniu 4 kwietnia 2025r.) 
 

1. Tomasz Kowalczyk zastępca Burmistrza 
2. Maria Pazda – Sekretarz Miasta 
3. Mariusz Przyszlak – Przewodniczący Rady Miejskiej 
4. Michał Koziełko – radny Rady Miejskiej 
5. Katarzyna Muszyńska – radna Rady Miejskiej 
6. Andrzej Suchański – radny Rady Miejskiej 

  
 
 
 
Obrady Komisji w obu terminach pod przewodnictwem Roberta Lewickiego rozpoczęto o godz. 9.00 
 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
2. Rozpatrzenie petycji 
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II. Streszczenie przebiegu obrad  
 
Członkowie komisji zapoznali się trzema petycjami, które wpłynęły do Rady Miejskiej. Dwie z nich 
dotyczyły organizacji ruchu na odcinku ul. Królewskiej, od Kościoła do ul. Zamkowej.  Autorzy pierwszej 
petycji postulowali dopuszczenie ruchu kołowego oraz parkowania aut na tym odcinku, drugiej wnosili 
o pozostawienie istniejącego rozwiązania czyli zachowania charakteru deptaka oraz zakazu 
parkowania i ruchu kołowego z wyjątkiem określonych godzin dla przedsiębiorców, którzy prowadza 
swoją działalność na tym odcinku ul. Królewskiej. Następnie członkowie komisji szczegółowo 
przedyskutowali stan prawny oraz faktyczny i podjęli decyzję, w głosowaniu(jednogłośnie) o uznaniu 
petycji za nie zasługujących na uwzględnienie i przekazaniu Radzie takiej rekomendacji na najbliższej 
sesji. 
Trzecią petycją przekazaną komisji do rozpatrzenia była petycja z dnia 5 marca 2025r , którą wniosło 
Ogólnopolskie Zrzeszenie Sędziów AEQUITAS z siedziba w Łodzi w obronie konstytucyjnej zasady 
niezawisłości i niezależności sędziów polskich. Członkowie komisji przedyskutowali treść petycji i w 
głosowaniu, jednomyślnie zdecydowali, że zarekomendują Radzie uznanie petycji na niezasługującą 
na uwzględnienie ponieważ zagadnienia podniesione w petycji nie należą do kompetencji samorządu 
terytorialnego. 
 

Petycje stanowią załączniki do niniejszego protokołu 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie przyjęli protokół z poprzedniego posiedzenia komisji 
 
Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołowała:   
Iwona Dragun 

Przewodniczący Komisji 
Skarg Wniosków i Petycji 

 
        Robert Lewicki 


